
PROTOKÓŁ NR III/ll 

Z odbytego trzeciego posiedzenia Komisji Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy Adamów w dniu 29 czerwiec 2011 r. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Jan Teterycz Przewodniczący Komisji 

Obecnośc Komisji- Lista obecności w załączniku 

W posiedzeniu uczestniczyli 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy 

Pani mgr Danuta Jaworska- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Pan Piotr Nogas 

Porządek Posiedzenia 

1. Otwarcie Posiedzenia i Stwierdzenie Guorum 

2. Przyjęcie Porząku Obrad 

3. Informacje Wójta w zakresie działań na rzecz ochrony środowiska- utrzymanie czystości 

i porządku na terenie gminy 

4. Informacje Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o wykorzystaniu przyznanych 

środków na działalność statutową z budżetu państwa, przyznanych dotacji na zadania 

własne 

5. Zgłoszenie wniosków przez członków Komisji 

6. Zamknięcie posiedzenia 

7. Sporządzenie protokołu 

Głos zabrał Pan Nogas Piotr, który omówił temat ochrony srodowiska na terenie gminy. 

Odpady na terenie gminy są gromadzone na posesjach w pojemnikach oraz workach na selekcję 

odpadów. Dwie firmy mają podpisana umowę na odbiór odpadów 

1. Przesiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o w Zamościu 

2. ECLER wywóz nieczystości Dariusz Gałan 

Na dzień dzisiejszy w gminie korzysta z wywozu odpadów 747 właścicieli posesji co stanowi 50% 

wszystkich mieszkańców. 

Dnia 18.03. 2011 r zezwolenia na odbiór nieczystości otrzymały dwie firmy 

1. Usługi Komunalne Zofia Tyrka 

2. Usługi Asenizacyjne Małgorzata Bukała 

Działania związane z usuwaniem azbestu 

Usunięto z 18 budynków na terenie gminy 

Gmina ze środków własnych wydała 21907,79 , całkowity koszt 29907,79, pozyskane dotacje 

WFOSiGW wyniosły 8000 zł. 

Pan Galant zadał pytanie co z eternitem zdjętym przez właścicieli posesji? 

Na dzień dzisiejszy nie ma postanowienia prawnego by uzyskać dotacje na ten cel. Można 

indywidualnie zdać do utylizacji lub ze środków gminnych koszt utylizacji za 1 kg to 0,40 gr. 

Mieszkańcy gminy są na bieżąco informowani o konieczności zawierania umów na wywóz 

odpadów i nieczystości płynnych. 

Do protokołu dołączono informacje Wójta w zakresie działań na rzecz ochrony środowiska. 



Następnie głos zabrała Pani mgr Danuta Jaworska. Omówiła temat pomocy społecznej na teremnie 

gminy. 

Gmina od 2004 r ponosi część kosztów na dofinansowanie do domów pomocy społecznej. 

Zaplanowano 84 tys. Zł na dzień dzisiejszy wydano 35 659.09 zł , 3 osoby przebywały w 

Krasnobrodzie, ł w Teodorówce. Wypłacono zasiłki wraz z dodatkami w kwocie 413 408.10 zł. 

Alimentacyjnych wypłacono 50 975 zł dla 254 osób. Na finansowanie dodatków mieszkaniowych 

zaplanowano kwotę 1000,00 zł do dnia dzisiejszego nie wydano nic. 

Na Ośrodki Pomocy Społecznej w budżecie zaplanowano kwotę 326 286,00 zł zrealizowano 

136 439,85 zł. Gmina dodaje w kwocie 2 250 zł do Banku Żywności, w zamian otrzymała 27 ton 

żywności do dnia 29.06.2011, odebra«o 17 ton. Dołączono załącznik z informacją od Ośrodka 

Pomocy Społecznej wraz z wykazem żywności. 

Pan Jan Teterycz zapytał Pana Wójta o przetarg na budynek po byłej Bibliotece w Potoczku. Pan 

Wójt odpowiedział że, zostało zaproponowane kupno części budynku Panu Kaczorukowi, który na 

dzień dzisiejszy tarn mieszka. Pan Teterycz stwierdził, ze korzysniej byłoby ogłosić przetarg na cały 

budynek i działkę. 

Pan Zawiślak zgłosił problem z poboczen na Feliksówce. 

Pan Galant zapytał o naprawę drogi Adamów-Suchowola i budowę drogi za kościołem w 

Sucho'woli. 

Pan Wójt odpowiedział, że czeka na pian drogi, a w najbliższym czasie odbędzie się remont drogi 

na odcinku Suchowola-Adamów. 

Omówiono temat sprzedaży gruntów gminnych. 

Przedstawiono problem budowy Oczyszczalni Ścieków i poboru wody dla mieszkańców bloków w 

Bondyrzu. Na dzień dzisiejszy mieszkańcy bloków nie przekazali gruntów pod budowę. Jeśli nie 

uczynią tego w najbliższym czasie jest ryzyko utraty kredytu przeznaczonego na ten cel. 

Posiedzenie zakończono i sporządzono protokół. 


